
 

 

 

 
JUHATUSE KOOSOLEKU 

PROTOKOLL 
 
 

Tallinnas, 14. juunil 2023 
Algus:  15:00 
Lõpp:  16:20 
 
Osalesid juhatuse liikmed vastavalt registreerimislehele, juures viibisid isikud vastavalt registreerimislehele. 
 
 
 

1. KOP 2023. aasta kevadvooru taotluste rahuldamine ja mitterahuldamine 
 

Kristjan Kenapea ja Maret Välja tutvustasid KOP 2023. aasta kevadvoorus esitatud taotluste rahuldamise ja 
rahuldamata jätmise otsuste eelnõusid. Rahuldamata jätmise põhjused on lävendi ületanud taotlusete puhul 
pingereas tahapoole asetumine ning muudel juhtudel taotlustele antud hinnete kaalutud keskmise jäämine alla 2,5 
punkti lävendi.  HOL esimees taandas end arutelust ja otsustuste tegemisest. 
Otsustati (poolt kaks juhatuse liiget, HOL esimees ei hääletanud): 
1.1 Võtta vastu HOL juhatuse 14.06.2023 otsus nr 19 „Kohaliku omaalgatuse programmi 2023. aasta kevadvooru 

taotluste rahuldamine“. 
1.2 Võtta vastu HOL juhatuse 14.06.2023 otsus nr 20 „Kohaliku omaalgatuse programmi 2023. aasta kevadvooru 

taotluste rahuldamata jätmine“. 
 
 

2. HOL 2022. aasta majandusaasta aruande projekti arutelu ning selle esitamine audiitorile ja 
volikogule  
 

Ene Millert ja Andre Sepp andsid ülevaate HOL 2022. aasta majandusaasta aruandest (tegevusaruandest ja 
raamatupidamise aruandest) ning revisjonikomisjoni aruandest. Liikmemaksud laekuvad kokku lepitu kohaselt. 
Otsustati: 
2.1 Esitada HOL 2022. aasta majandusaasta aruanne audiitorile ning HOL volikogule. Teha volikogule ettepanek 

see aruanne kinnitada. 
 

 
3. MATA 2024-2027 tegevustoetuste läbirääkimisteks teema valiku tegemine 

 
Tiina Beldsinsky  ja Andre Sepp selgitasid, et Rahandusministeerium on välja pakkunud Harju maakonnale teemade 
ringi, millele võiks MATA tegevustoetust kasutada. Ministeerium pakkus järgmise MATA perioodi teemaks liikuvuse.  
Arutelu käigus leidsid juhatuse liikmed, et MATA rahastamisel võiks keskenduda HEV temaatikale, kus võiks 
rahastamisperioodil saadava rahaga avalduda suurem kasutegur võrreldes liikuvuse teemaga. (nt HEV 
kompetentsikeskus, probleemi teravus).  
Otsustati: 
3.1 Lükata tagasi Rahandusministeeriumi ettepanek MATA 2024-2027 tegevustoetuste läbirääkimiste teema osas. 
3.2 Teha ettepanek pidada  MATA 2024-2027 tegevustoetuste osas läbirääkimisi HEV temaatika osas. 
 
 
 
 
 
 
 

4. HOL volikogu koosoleku ettevalmistamine  
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Andre Sepp kõneles HOL volikogu koosoleku ettevalmistamisest ja päevakorra projektist, esinejate võimalustest 
johtuvalt ettepanek teha koosolek 27.06.2023 Sakus.  
Otsustati: 
4.1 Kiita heaks HOL volikogu koosoleku korraldamine Saku vallamajas 27.06.2023 algusega kl 13:00. 

 
 

5. Informatiivsed ja kohapeal algatatud teemad 
 
5.1 Tallinna väikese ringtee hetkeseis.  
5.2 Tallinna ringraudtee planeeringu lähteülesande ettevalmistamine.  
5.3 Tulumaksu ümberjagamist käsitlev seadusemuudatus.  
5.4 Lasteaedade õppekorralduse tööaja alased HOL otsused ja jätkutegevused.  
5.5 Arengustrateegia tegevuskava investeeringute vajaduste kogumine liikmetelt.  
5.6 Sotsiaalkindlustusameti poolt rahastatav mitteõppivate ja mittetöötavate (NEET) noorte toetamise projekt. 

Soovitakse rahastada maakonnaülest koordinaatorit, samas tegemist ei ole HOL teemaga. Võimalus välja 
selgitada huvitatud omavalitsuste sihtgrupp, kes teevad HOL kaudu koostööd. Vajalik ettepanekud ära kuulata 
HOL volikogus. 

5.7 Liikluskomisjoni tegevus ja pädevus. Liikluskomisjon võiks anda kohalikele omavalitsutele sisendit, politsei on 
huvitatud turvalisuse temaatika käsitlemisest.  

 
 
 
/ digitaalselt allkirjastatud /    / digitaalselt allkirjastatud / 
 
Andrus Umboja     Kristjan Kenapea 
HOL esimees     Protokollija 
 


